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Vragen van ‘gewone’ bridgers over bied- en speeltechniek én
over de rechten en plichten aan de gewone bridgetafel

Je kunt kiezen uit twee BridgeTrainingpakketten:

Pakket 1: Alle Bridge Trainingen en relevant bridgenieuws
Pakket 2: Alle Bridge Trainingen, relevant nieuws én Arbitrair

Alle reeds verschenen nummers staan op: www.bridgeservice.nl
Redactie: Carolien de Koomen, Margriet Jansze,

Mirjam Dierckxsens, Monica Vuister, Ron Jedema, Siger Seinen,
Jan van Die en Rob Stravers (eindredactie)

Bridge

Tra|n|ng Liesbeth Hoeks Vragenhoekje:
/;

Informatie en tips over Rekenprogramma:

§ https:.//www.bridgeservice.nl/Bridgeservice-Vraaghoekje.html

Wie paste terecht?

Onderstaand spel leverde ons een nul op. We misten een 4a-contract.

Oost gever / aAHO9S8
OW kwetsbaar ¢ 7

¢+986

«HB1084
a74 a 102
vH86 vAl1l0954
¢+ 43 ¢ AHB?2
«AVI9762 «53

aVB653

vVB32

¢+V1075

& -
West Noord Oost Zuid

lv pas

2v pas pas pas

We verschillen van mening en dat is op zich niet erg.

Ik vind dat mijn partner een volgbod moet doen met zijn prachtige hand.
Volgens mijn partner had ik een doublet moeten leggen in de 4¢ hand, om
zo in het schoppencontract te komen.

Wie paste terecht?
a. noord b. zuid c. noord en zuid d. noord noch zuid
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Mijn antwoord spel 1

Oost gever / aAHO9S8
OW kwetsbaar v 7
¢+986
«HB108 4
a74 a 102
vH86 vAl1l0954
¢+ 43 ¢ AHB?2
*«AVI762 «53
aVB653
vVB32
V1075
& -
West Noord Oost Zuid
lv pas
2v pas pas pas

Wie paste terecht?

a. noord = 0 punten
b. zuid = 4 punten
c. noord en zuid = 2 punten
d. noord noch zuid = 4 punten

Voor deze mooie vraag geef ik Bep Vriend en Anton Maas het woord:

Onze keuze met de zuidhand is pas, maar we kunnen ons een 1a4-
volgbod wel voorstellen. Deze 5-kaart is wel matig en vVBxx is ook niet

positief.

Volgt zuid toch met 1a dan gaan we als noord naar 4a. Dat is een zeer

matig contract en gaat, ook met ¢A/H goed, down op een

ruitenaftroever.

Na 1v pas 2v heeft noord wel een informatiedoublet. Met drie kleine
ruitens geen ideale hand daarvoor maar, zeker niet kwetsbaar, is pas
geen optie. Dan zal zuid wel inviteren met 3a. Dat is dan het

eindcontract.

Rob:

Omdat met deze zuidhand 1a én passen door de biedbeugel
kunnen, zijn beide zuidkeuzes goed voor 2 punten.

Bridge Training 902 28 november 2022

2



Nu we het er toch over hebben...
We bekijken nog een paar leuke bied/pas-dilemma’s.

Spel 2 West

pas
pas

Spel 3 West

3v

Spel 4 West
le

Noord Oost

2v pas
2SA pas

Noord Oost
3e doublet
pas pas

Noord Oost
pas 1a

Zuid
1SA

24A
?7?

Zuid
pas
?7?

Zuid
??

Jouw zuidhand
aH32
vA872

¢ AV32

« A 10

Jouw zuidhand
Aa65

vAS5

¢+ B932
%«109876

Jouw zuidhand
aHVB?2
vH3

¢+ AV1082

& A8

Op de volgende pagina staan mijn antwoorden (en jouw scores ©).
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Mijn antwoorden en jouw scores

Spel 2

Spel 3

West Noord Oost Zuid Jouw zuidhand

1SA aH32
pas 2v pas 24 vA872
pas 2SA pas ?7? ¢ AV32

«A10

pas = 0 punten: te laag contract in verkeerde speelsoort
3a =1 punt: te laag contract in de goede speelsoort
3SA =1 punt: terechte manche maar in verkeerde speelsoort
44 = 2 punten: terechte manche in de goede speelsoort

Noord belooft met zijn — in Nederland alerteerplichtige — 2v-bod
minstens een 5-kaart schoppen. Voor zuid staat dan - met zijn 3-kaart
schoppen - een schoppencontract vast!

Met 2v zegt noord nog niets over zijn kracht: Die ligt tot nader bericht
tussen 0 en zeer sterk. Het 2SA-rebid schept duidelijkheid: 8-9 punten
met precies een 5-kaart. Te weinig voor een manchecontract
tegenover een minimale SA-opening van 15 punten. Maar voldoende
tegenover 17 punten in de zuidhand.

Zuid kan met deze maximale 1SA-hand zijn verstand op nul zetten.
Vanwege zijn 17 punten gaat hij voor de manche en dankzij de
gevonden schoppenfit kiest hij voor 4as.

West Noord Oost Zuid Jouw zuidhand
3e doublet pas a65
3v pas pas ?7? vAS5
¢B932
%*109876
pas = 2 punten
elke andere bieding = 0 punten

Met samen elf ruiten zou je aan 4+ kunnen denken. Ja, ook aan 5¢ als
OW 4v bieden. Ik zou trouwens een heel groot hotel moeten beginnen

als ik de zuidspelers zou moeten herbergen die al meteen in hun eerste
beurt voor 5¢ kiezen, om het OW zo lastig mogelijk te maken.

Maar... nu OW (met samen minstens 25 punten*) voor slechts 3 lijken
te tekenen, kun je niet snel genoeg passen. Met elke andere actie geef
je OW een herkansing op 4v. Natuurlijk gooi je er dan alsnog 5+
tegenaan. Maar dat zal - gedoubleerd - beslist meer kosten dan OW'’s
3v-contract met overslagen...

* OW hebben samen minstens 25 punten, omdat partner noord
maximaal 10 punten zal hebben...
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Spel 4 West Noord Oost Zuid Jouw zuidhand

le pas 1a ?7? aHVB?2
vH3
¢+ AV1082
A8

pas = 2 punten

elke andere actie = 0 punten

Ook in deze situatie is passen het aantrekkelijkst. Ondanks je mooie
19 punten.

Je twee kleuren zijn al geboden door je tegenstanders. Daar wil je dan
zelf niet in spelen. Als je voor een informatiedoublet kiest, en je linker
tegenstander past daarop, staat het vast dat je partner een kleur biedt
die je helemaal niet wil horen.

Je hebt trouwens een scherp beeld van partners kracht. Als hij één punt
meebrengt, is dat al riant.

Voor degenen die echt vinden dat je met 19 punten niet kunt passen:
er komt nog een tweede kans. West mag immers niet passen op oosts
1a-bod! ‘Liegen’ met 1SA (15-17) mag ook, maar ik raad dat af...

Je puntentotaal is je rapportcijfer voor: Zelfbeheersing!

Ontvangen vraag over de prijsvraag van Training 900

Sorry Rob ik heb niet meegedaan met de prijsvraag maar heb toch een vraag...
Volgens jouw antwoord kan in een SA-contract een kaart waarmee wordt verzaakt
een slag winnen. Ik snap je uitleg over de vraag betreffende de slag halen met de
verzaakte kaart niet. Ook niet na herhaaldelijk lezen. Zou jij zo goed willen zijn om
nog eens te proberen om dit aan deze domoor OO& uit te leggen? Dank je wel.

Rob:

Domoor? Wie? Waar?

Stel dat wij een paar vormen en moeten een SA-contract tegenspelen. Jij moet
uitkomen, maar ik kom per ongeluk uit: ik leg & A open op tafel.

Na uitleg van de - uiteraard - uitgenodigde wedstrijdleider accepteert de leider
mijn uitkomst NIET.

Dan wordt mijn & A een zogenaamde strafkaart, ik moet die voor mij open op tafel
leggen, en ben JIJ degene die moet uitkomen.

Omdat ik een strafkaart heb, mag de leider jouw verplichten 6f verbieden met
klaveren uit te komen.

De leider gebiedt jou een klaverenkaart voor te spelen. Als jij dan wél minstens één
klaverenkaart hebt, maar uitkomt met @#A, is dat een verzaking, omdat je klaveren
moet voorspelen, die ook hebt, maar toch voor een schoppenkaart kiest. Je
verzaakt dus met het spelen van #A. Omdat we een SA-contract tegenspelen win
je deze slag met de kaart waarmee je verzaakt.
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